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Szanowny Panie Burmistrzu,

Na jednej z sesji Rady Miasta za ugerował Pan potrzebę zlożenia interpelacji dotyczącej

kosztów obsługi prawnej w Unędzie Miasta anoka. Realizując tę prośbę Pana Burmistna,
chciałbym zadać następujące pytania :

1. Czy usługi prdwne w UM funoka reąlizowane sq w ramuch usług zewnętrznych, czy

też na zasadzie zątrudnienia na umowę cywilno-prawnq? łeżeli na zasodzie usług
zewnsrznych, to proszę o informację, ay kancelaria prowna do obsługi zastgłą
wyłoniana w drodze przetargu, czy też w drodrc bezpnetargowej. takie sq koszty
młesięcznei obsługi prawnej UM anoka i na jaki czas zostąłą zawartg ewentualna
umowa? Jąka kancelaria pftrwna realizuje obsługę prawnq?

2. Powyższe pytanie zadaię równieź w adniesieniu do jednostek i spółek podległych

Burmistnowi Miasta, tj. :

a) MOSiR anok
b} MOP Sanok
c) SPGMSanok
d) PGKSanok
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